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Zápis č. 7/2012 

z rokovania dozornej komisie Audiovizuálneho fondu 

 

Miesto konania: zasadačka AVF 

Dátum a čas konania:  21. 8. 2012, od 10.00 hod 

 

Prítomní: JUDr. Ivana Magdolenová Joríková – predsedníčka dozornej komisie; Ing. Ľubica 

Vondrová; Ing. Ivan Peschl, CSc. – členovia dozornej komisie 

 

Predsedníčka dozornej komisie privítala prítomných a otvorila 7. rokovanie dozornej komisie v roku 

2012. Prítomní sa jednomyseľne zhodli, že overovateľom zápisu z tohto rokovania dozornej komisie 

bude Ľubica Vondrová. 

 

1. HLASOVANIE 

ZA:  3  (I. Magdolenová Joríková, I. Peschl, Ľ. Vondrová).   PROTI:  0.   ZDRŽAL SA:  0. 

 

Následne predsedníčka dozornej komisie predniesla návrh programu. 

 

Návrh programu 

  

1. Informácia o činnosti fondu medzi zasadnutiami dozornej komisie 

2. Pokračovanie v pláne kontrolnej činnosti na rok 2012 

3. Rôzne 

 

2. HLASOVANIE 

ZA:  3  (I. Magdolenová Joríková, I. Peschl, Ľ. Vondrová).   PROTI:  0.   ZDRŽAL SA:  0. 

 
 
1. INFORMÁCIA O ČINNOSTI FONDU MEDZI ZASADNUTIAMI DOZORNEJ KOMISIE 
Na úvod predsedníčka dozornej komisie predniesla stručnú informáciu z 10. rokovania rady AVF, na 
ktorom rada v nadväznosti na písomná informácia o vyúčtovaných príspevkoch a o aktuálnom stave 
ich úhrad k 15.8.2012 prijala uznesenie:  

UZNESENIE č. 79/2012 z  15. 8. 2012 

Rada AVF podľa čl. 6 ods. 5 VP AVF 2/2009 Štatútu Audiovizuálneho fondu poveruje DK AVF 
kontrolou vyúčtovania príspevkov podľa § 25 za predchádzajúce obdobie. 

V nadväznosti na informáciu o vyúčtovaných príspevkoch riaditeľ písomne predložil prehľad 
subjektov s vyúčtovaným príspevkom vyšším ako 10 tis. eur vrátane porovnania skutočnosť 2012 
s príspevkami uhradenými v 2011 a navrhol  na kontrolu všetky subjekty, ktoré v 2012 vyúčtovali 
príspevok nižší o 10% v porovnaní s rokom 2011. 

 

V súvislosti s týmto návrhom sa členovia komisie dohodli na tom, že v prvom kroku fond požiada 
dotknuté subjekty listom o stanovisko – odôvodnenie poklesu príspevku fondu. 

Súčasne s tým kancelária požiada SFÚ/AIC o poskytnutie štatistických údajov za oblasť: 
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 predaj filmov na DVD a blu ray nosičoch – vývoj a porovnanie 2011/2010/2009, 

 návštevnosť kín (počet predaných vstupeniek  – vývoj a porovnanie 2011/2010/2009. 

 

 

2. POKRAČOVANIE V PLÁNE KONTROLNEJ ČINNOSTI NA ROK 2012 

Komisia pokračovala vo výkone kontroly vybraných projektov a oboznámila sa s doplňujúcimi 
podkladmi k projektu „Posledné deti Aporveru“, prijímateľ finančných prostriedkov FARBYKA, s.r.o., 
zmluva č. AVF-138/2010-2/1.3.5., ktoré kancelárii fondu postúpil zahraničný koprodukčný partner 
prijímateľa. 

V súvislosti s kontrolou tohto projektu požiada dozorná komisia o súčinnosť ďalšieho koprodukčného 
partnera - RTVS organizačnú zložku Slovenská televízia. 

Členovia dozornej komisie predložia kancelárii odporúčanie a návrh na novú úpravu vzorového 
Záverečného stanoviska k vyúčtovaniu finančných prostriedkov a k vecnému vyhodnoteniu projektu 
a administratívne overenie splnenia podmienok použitia finančných prostriedkov poskytnutých 
Audiovizuálnym fondom. 
 
 
3. RÔZNE 

V nadväznosti na skúsenosti z praktického výkonu kontroly členovia komisie skonštatovali, že príloha 
č. 2 Rámcový rozpočet projektu k zmluve o poskytnutí dotácie z finančných prostriedkov 
Audiovizuálneho fondu je relevantná a korektná iba v prípade, ak fond poskytol žiadateľovi 100% 
požadovanej sumy. Uvedený problém dve členky komisie odporúčajú riešiť aktualizáciou rámcového 
rozpočtu a/alebo plánu finančného zabezpečenia. Člen komisie Ing. Ivan Peschl odporúčať zrušiť 
prílohu č. 2. 
 
Členka dozornej komisie Ing. Ľ. Vondrová ďalej navrhuje, aby fond vypracoval smernicu alebo 
metodiku k vyúčtovaniu najmä vo vzťahu k účtovným náležitostiam nakoľko na faktúrach často 
chýbajú základné údaje ako množstvo, cena za kus, prípadne iné merné jednotky. Súčasne s tým 
odporúča zvážiť možnosť akceptovať ako oprávnené výdavky mzdy a odmeny vyplývajúce 
z pracovného pomeru založeného pracovnou zmluvou podľa osobitného predpisu, odvody na 
sociálne poistenie, zdravotné poistenie, doplnkové dôchodkové poistenie alebo životné poistenie 
súvisiace s pracovným pomerom založenom pracovnou zmluvou podľa osobitného predpisu a odpisy 
alebo ich pomernú časť v primeranej miere a k podielu na realizácii projektu.   
 
Nasledujúce zasadnutie DK AVF sa uskutoční 3. 10. 2012 o 10,00 hod. 
 

Zapísala: JUDr. Ivana Magdolenová Joríková  

Overovateľka zápisu:  Ing. Ľubica Vondrová 

 

Bratislava 21.8.2012 

 

JUDr. Ivana Magdolenová Joríková 

predsedníčka dozornej komisie 

Audiovizuálneho fondu 

 


